
塔式起重机租赁

产品名称 塔式起重机租赁

公司名称 沈阳梅斯高工程设备有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:MC
型号:MC6015-10t
MC5511-6t:MC7033-16t

公司地址 沈阳经济技术开发区沈辽西路116号11021

联系电话 31574487 15382126422

产品详情

公司现有各种型号塔机对外租赁。以下是国内几种塔头式常规型号参数，如需其他规格请参考公司网站
或请致电024-31574487.期待与您合作。

Model List Max.  load
(T)

Working
Radius (M)

Tip  load (T) Hoisting
Height (M)

Mast Section
  Size (M)

4708 4 47 0.8 30.7 1.4*1.4*2.2

5511 6 55 1.1 44.8 1.6*1.6*3

6018 8 60 1.8 44.8 1.6*1.6*3

6015 10 60 1.5 44.8 1.6*1.6*3

6025 10 60 2.5 56.8 2*2*3

7030 12 70 3 51.7 2*2*3

7033 16 70 3.3 45.7  

2*2*3

 

 

客服部门职能 Service department function   针对客户需求，我们建立客服部门，能够使您的要求得



到一站式的解决。您只需告诉我们您的基本要求，就会得到我们的建议和方案供您选择。 Our service 
department is designed to make your requirements be one stop solved. Contact us with a
n outline of your requirements and we will discuss your options and plans available. 公司
所有类型产品，我们都备完整的保障体系以消除您对售后服务的顾虑。我们会对您所订购产品进行跟踪
，确保如期交付以及交付前的验收，节省您的时间和精力。 Should you require our service, you 
will not encounter any difficulties; our experienced staffs are available to provide project at
 any time, and will co-operate the whole process from prior sales to after sales， and 
monitor production on schedule，well inspected before delivery.

售后/After-sale

记录客户档案，跟踪每台设备的状态

Make up customer files to keep detailed and long-term records of every equipment.

 

不定期对客户进行拜访，把客户的意见和问题及时的反馈到公司

Carry out customer reviews non-periodically to collect customers’ views and suggestions on
 product and service quality and make timely improvement. 

 

提供安装指导服务，操作培训，和维修保养培训。
Provide installation guideline on site, operation training and maintenance suggections.

 

对客户的问题及时反馈，并到现场解决问题  Record and tackle customer complaints，and arrive 
at the site in the shortest possible time to get problems settled. 

-充足的备件储备，快速发货，确保客户设备得到及时维修
Ample spare parts in stocked, and timely delivery, ensure the minimum loss.

-对国内客户,提供24小时,全天候的及时维修售后服务

For home customer, we provide 24 hours, all-round and time service.
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